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SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi’nin Ocak 2011 sayısı ile karşınızdayız. Bu sayımıza

yapmış oldukları değerli katkılarla dergimizin çıkmasını sağlayan değerli bilim insanlarına teşekkür

ediyoruz. Cemile Arıkoğlu Ündücü “Uluslararası Sistem ve Terörizm Arasındaki İlişki” başlıklı

makalesinde uluslararası sistemde yaşanan hızlı değişim ve dönüşümlerin, terörizm ve terör

kavramlarının anlamlarını derinden etkilediğini inceleyerek bu kavramı uluslararası sistemdeki

gelişmeler ışığında ele alarak tanımlamakta ve bu iki olgunun karşılıklı etkileşimlerini ortaya

koymaktır. Ağırlıklı olarak Başbakanlık Osmanlı Arşiv belgelerinden yararlanmak suretiyle yaptığı

vukuflu araştırmasında Güler Yarcı ise, Saray’ın demografik yapısına ve Türkiye’nin mülkî idare

tarihindeki yerine ışık tutmaktadır.

Taner Karakuzu “Türkiye’nin Enerji Siyaseti: Nükleer Enerji Dışa Bağımlılığı Yenmede Bir

Kilometre Taşı mı?” başlıklı makalesinde Türkiye’nin 1960’lardan günümüze nükleer enerji santralleri

kurma çabalarını ele almaktadır. Bu bağlamda özellikle Adalet ve Kalkınma Partisi (AKP) iktidarında

nükleer enerji santralleri kurma faaliyetleri ve şimdiye kadar kurulması planlanan santraller üzerinde

durmaktadır. George Sanikidze ise dergimize yapmış olduğu katkısında, Türkiye ve İran’ın Güney

Kafkasya algısı ve tarihsel hafızası; Sovyetler Birliği’nin dağılmasından sonra Türkiye ve İran’ın

bölgedeki faaliyetleri; Türkiye ve İran’ın Güney Kafkasya ülkeleriyle karşılıklı etkileşimleri ve

Ağustos 2008’de Gürcistan’da meydana gelen savaştan sonra Rusya-Türkiye, Türkiye-İran ve İran-

Rusya ilişkilerinde konjonktürel değişikliklerden kaynaklanan gelişmeler üzerinde durmaktadır.

Burak Gümüş, “Über das DITIB-Bild in den deutschen Medien” adlı ilginç makalesinde Türk-Alman

ilişkilerinde önemli bir rol oynayan DİTİB’in Almanya’da yaşayan Türkler arasındaki olumlu imajı

üzerinde durarak Berlin’in DİTİB’e karşı bazen olumlu bazen de olumsuz olan tavrının "Alman

İslamı" oluşturma çabasından kaynaklandığını ortaya koymaktadır.

Bu kısa açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek

kendimiz mutlu sayacağız.

Editör

Fahri Türk
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Editorial

Dear Reader,

the January 2011 issue of  ESBA,  our Electronic Journal of Political Science Studies is now available.

We thank all young scientists for their valuable contributions to the publication of our Journal.

Cemile Arıkoğlu Ündücü analyzes in her article the unexpected changes and transformations in the

world political system effected on how to redefine and understand the terminology terrorism. Arıkoğlu

shows us further the redefinition of the different concepts of terrorism and how to explore the mutual

effects of this phenomenon regarding the events in international politics. Güler Yarcı explores in her

contribution to our journal the demographic situation and the historical development of the town Saray

considering  the Turkish administrative practices, which is mainly based on Ottoman archives. Taner

Karakuzu examines in his article the Turkey’s efforts for erecting nuclear energy power stations, in

which especially dealt with the policies of Justice and Development Party (JDP) in this respect. At the

end he tries to show how far nuclear energy and weapon issues have an impact on the foreign policy of

Turkey and how Ankara gets rid of its energy dependence from the outside world.

George Sanikidze discusses in his article the problem of historical perception and historical

memory of Turkey and Iran towards the South Caucasus; the new possibilities for activities of Iran and

Turkey in the region after the collapse of the Soviet Union; interactions of Turkey and Iran with South

Caucasian countries but also new realities within the relations of Russia-Turkey, Turkey-Iran, Iran-

Russia after the 2008 August war in Georgia. Burak Gümüş analyzes the positive image of Turkish

Religious Affairs (DITIB) among the in Germany living Turks, that plays an important role in the

Turkish-German relations as well. Although mainstream Turks in Germany think that DITIB is an

important institution for them, German Government considers it as an agent of Turkish state in

Germany.

After this short introduction I would be very happy if I could motivate you for reading these articles in

our second issue.

Editor

Fahri Türk
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Editorial

Sehr geehrte Leser,

Die Januar 2011 Ausgabe der ESBA- der elektronischen Zeitschrift für politikwissenschaftliche

Studien ist nun erschienen. Wir bedanken uns bei allen WissenschaftlerInnen für ihren wertvollen

Beitrag am Erscheinen unserer Zeitschrift. Cemile Arıkoğlu Ündücü hat in ihrem Artikel über „das

Verhaeltnis zwischen dem internationalen System und dem Terrorismus“ aufgezeigt, dass die raschen

Umwaelzungen im internationalen System die Begriffe „Terrorismus“ und „Terror“ tief greifend

veraendert haben. Darüber hinaus weist Arıkoğlu die beiden Bezeichnungen im Hinblick auf

Ereignisse des internationalen Systems auf. Die in überwiegend  auf Osmanischen Archivalien

beruhende Arbeit erlauetert Güler Yarcı die demographische Situation und die Stellung der Stadt

„Saray“ in der türkischen Geschichte.

Taner Karakuzu behandelt in seinem Artikel über „die türkische Energiepolitik: Ist Nuklearenergie ein

Kilometerstein bei der Überwindung der Energieabhaengigkeit?“ die Bemühungen der Türkei um die

Errichtung von nuklearen Kraftwerken seit den 1960er Jahren. In diesem Zusammenhang fokussiert er

besonders auf die bisherige geplante nukleare Kraftwerken unter der regierenden Partei für

Gerechtigkeit und Entwicklung (AKP) in den letzten Jahren. In seinem Beitrag analysiert George

Sanikidze die Stellungname der türkischen und persischen Regierungen über den Kaukasus in einer

historischen Perspektive, die Taetigkeiten der Türkei und Iran in der Region nach dem Zerfall der

Soviet Union, die Beziehungen der Türkei und dem Iran zu den Laendern des Südkaukasus und die

konjukturelle Veraenderungen bei den russisch-türkischen, türkisch-persischen und russisch-

persischen Beziehungen nach dem August Krieg von 2008. Burak Gümüş stellt das DITIB-Bild in den

deutschen Medien dar. In diesem Beitrag wird die Rolle der DITIB bei der Entwicklung der deutsch-

türkischen Beziehungen ebenfalls dargelegt. Ferner betont Gümüş dass die DITIB eine grosse

Annerkennung bei der türkischen Bevölkerung in Deutschaland genisst. Ein Hauptgrund für die

deutsche Kritik ist die erwünschte Entstehung eines "Deutschen Islam", dem die (pro-) türkische

DİTİB im Wege steht, so Gümüş.

Ich würde mich sehr freuen, wenn ich Sie mit diesen kurzen Abrissen zu einer vertieften Lektüre

unseres aktuellen Heftes motivieren kann.

Herausgeber

Fahri Türk
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